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Betreft: Schriftelijke vragen SP Kinderarmoede in Maastricht. 
 

Geacht college,  

Op 18 april 2025 verscheen in de Limburger het volgende artikel: Limburgse kinderen in armoede 

missen steeds vaker simpele basisbehoeften als een bril of tandpasta: ‘Heel schrijnend’. Dit artikel 

werd geschreven aan de hand van het rapport ‘Stijging in de hulp voor basisvoorzieningen’ van het 

Fonds Kinderhulp, waaruit blijkt dat het aantal aanvragen voor basisvoorzieningen voor kinderen met 

wel 40% is gestegen over de afgelopen 4 jaar. Na vragen van de Limburger aan het Fonds Kinderhulp 

werd duidelijk dat dit in Limburg zelfs 57% is! We zien hier dus een trend op landelijk niveau, en 

Limburg steekt daar negatief bij af. Van Maastricht is onbekend hoeveel aanvragen er zijn, hoe dit 

vergelijkt met de landelijke en provinciale trend, en wat eraan is gedaan de afgelopen tijd. 

Voor de SP is het helder: De financiële nood binnen gezinnen en kinderen in armoede is in de afgelopen 

4 jaar alleen maar gestegen. Zowel op landelijk niveau, maar met name ook in Limburg. Wij maken ons 

als SP hier erg zorgen over, zeker omdat het momenteel niet duidelijk is wat de exacte situatie in 

Maastricht is. En aangezien de gemeente Maastricht in haar eigen Sociale Visie heeft staan dat ze 

“kinderen als belangrijkste doelgroep voor het beleid om kansengelijkheid te bevorderen” ziet, zijn wij 

erg benieuwd naar de visie van het college op dit schrijnende tekort aan basisvoorzieningen. Veel 

kinderen leven in armoede en ontberen simpele basisbehoeften: de financiële nood blijkt hoog. 

Daarnaast komt dit specifieke tekort in het onderzoeksrapport Armoede en ongelijkheid in Maastricht 

niet naar voren.  

Vandaar dat wij als SP een aantal vragen hebben aan het college:  

1. Er blijkt in zijn algemeen een sterke stijging van hulpvraag te zijn. Wat is de verklaring van het 

college voor deze stijging?  

2. Hoeveel aanvragen voor hulp basisvoorzieningen voor kinderen in Maastricht werden er de 

afgelopen 4 jaren gedaan? 

https://www.limburger.nl/economie/persoonlijke-geldzaken/limburgse-kinderen-in-armoede-missen-steeds-vaker-simpele-basisbehoeften-als-een-bril-of-tandpasta-heel-schrijnend/59080371.html
https://www.limburger.nl/economie/persoonlijke-geldzaken/limburgse-kinderen-in-armoede-missen-steeds-vaker-simpele-basisbehoeften-als-een-bril-of-tandpasta-heel-schrijnend/59080371.html
https://kinderhulp.nl/content/uploads/2025/04/Kinderhulp-rapport-Basisvoorzieningen-onder-druk.pdf
https://www.maastrichtbeleid.nl/beleidsinformatie/Raadsvoorstel/2021/Raadsvoorstel%20109-2021%20-%20Integrale%20stadsvisie%20-%20Actualisatie%20stadsvisie,%20economische%20visie,%20sociale%20visie/Bijlage%204%20-%20Sociale%20visie.pdf
https://maastricht.parlaeus.nl/vji/public/postin/action=showannex/gdb=2aa880a8220080222080880201dd7e03/Aanbieding_-_Onderzoeksrapport__armoede_en_ongelijkheid_in_Maastricht.pdf.pdf


 
 

a. In het geval deze cijfers niet bekend zijn, is het college bereid deze zo snel mogelijk te 

achterhalen? Zo ja, op welke termijn? Zo nee, waarom niet?  

b. Indien de cijfers wel bekend zijn, hoe verhouden deze aantallen (ook procentueel) zich 

tot landelijk en regionaal niveau?  

c. Wat zou de eventuele verschillen kunnen verklaren?  

3. Welke maatregelen zullen worden er genomen om, als er ook in Maastricht sprake blijkt te zijn 

van een stijging, deze negatieve trend om buigen?  

a. Wat zijn de grootste problemen en obstakels die men daarbij tegenkomt? 

4. Heeft u zicht op de aantallen van aanvragen voor hulp bij de basisvoorzieningen van kinderen 

bij andere organisaties? Zo ja, kunt u deze bevindingen met ons delen? Zo nee, waarom niet?   

5. Met welke organisaties houdt het college contact over de aanvragen voor basisvoorzieningen 

en de bredere hulpvraag rondom kinderarmoede? 

6. Indien er sprake is van een negatieve trend in Maastricht, zoals ook op landelijk en provinciaal 

niveau, waar schiet het lokale beleid dan tekort volgens het college?  Zo ja, bent u bereid dat 

lokale beleid aan te scherpen in het kader van het nieuwe armoedebeleid dat dit jaar van 

kracht zou moeten gaan, en hoe gaat u dit doen? 

 

Hoogachtend, 

 

Jonathan Schoen   Burgerlid SP 

Jack van Gelooven  Fractievoorzitter SP  


